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To:

EE EG inv IEEE)BEE @minvws.nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Mon 11/9/2020 11:06:06 AM

Subject: FW: stuurgroep corona

Received: Mon 11/9/2020 11:06:06 AM

Ter info

van:IEE) EXE minvis.nl>

Verzonden: maandag 9 november 2020 11:04

Aan: 1. @minvws.nl>; 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>

CC: A. @minvws.nl>; 5.1.2e < 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: stuurgroep corona

Eens

van:[NEEDBCEENo ivvs.nl>
Verzonden: maandag 9 november 2020 11:00

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: stuurgroep corona

Hi,

We hebben afgelopen viijdag met ZN afgesproken dat de zorgverzekeraars hiervoor aan zet zijn waarbi [ERE heeft

aangegeven dat het best apart zal zijn als de verzekeraars hier anders in opereren dan in de Wiz.

Dus procesantwoord voor het debat.

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van: [NNEEERETI)BERET0 nin vws ni>Datum: maandag 09 nov. 2020 10:43 AM

Aan: 5.1.2e ) invws.nl>, 5.1.2e ) minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e ) minvws.nl>, 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: stuurgroep corona
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GoedemorgenfXPYe JERE
PEE cet ii wanneerje dit met [GEL zal bespreken?

Woensdag gaat het ‘AQ Langer Thuis/ Dementiezorg / PGB / Wijkverpleging / Wmo' plaatsvinden. Er is een kans dat PerSaldo via

kamerleden druk gaat uitoefenen op de minister om uitspraken te doen over de continuiteitsmaatregelen voor het pgh. Het lijkt
daarom handig om daarvoor te weten wat wij willen? Hoe zien jullie dit?

Petal
en ik zullen in ieder geval al e.e.a. op een rijtje zetten van de situatie t.b.v. de keuze voor|EEIEE] IIERELINkan dan

namelijk ook toelichten wat er nu wel of niet geregeld is vanuit het arbeidsrecht voor zorgverleners die werken voor het Zvw-pgb.

lk hoor graag wanneer jijiilelhierover verwacht te spreken.

van:IESECEEo invvis.oi>
Verzonden: donderdag 5 november 2020 17:49

mines;EEN mins.ot; KEE

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: stuurgroep corona

De notitie inzake sociaal domein is besproken es REE»
die wordt daarop aangepast. lk zal het daarna nog even ter info

doorsturen. PGB is een stelsel wat opgebouwd is vanuit de verschillende wetten en het is prima om hierin te verschillen, mits het

uit te leggen is. Vandaar dat ik altijd op zoek ben naar de onderbouwing waarom het bij het ene domein anders zou zijn dan bij
het andere domein vanuit budgethouders-, zorgverleners en uitvoeringsperspectief.

Ik zal de afspraak die gemaakt is ihkv de Zvw tav ZIN meenemen in de bespreking met El hierover. Nogmaals het volgen
van ZIN is mijn insteek.

groet

Verzonden: donderdag 5 november 2020 17:02

mines;IEE minusi>; EY

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: stuurgroep corona



970094

Ik begrijp dat er in de 1° golf PGB breed iets geregeld is over de verschillende domeinen heen.

De vraag is even of je dat weer zou moeten doen? Copie past kan altijd. Daar zitten voor- en nadelen (VWS betaalt weer? Ook

voor PGB ZVW?) aan.

Of zou kunnen aansluiten op de ZIN? Zie bijlage, huidige regeling voor wijkverpleging.
De huidige regeling van de ZVW verloopt. Vorige week is BO ZVW geweest, daar is het volgende gezegd over de regelingen:

1. Verlenging/aanpassingen ZN-regelingen i.v.m. 2% golf

De meerkostenregelingen lopen door in 2021. Wel moeten de bedragen voor 2021 nog worden vastgesteld. Over de

continuiteitsbijdrage-regelingen wordt op dit moment alleen met de MSZ (algemene ziekenhuizen, academische ziekenhuizen en

revalidatiecentra) gesproken. De verwachting is dat eind komende week er flinke stappen zijn gezet in de onderhandelingen.
Voor alle andere sectoren zijn er binnen ZN teams geformeerd. Zij gaan de komende tijd nadenken over de betreffende

regelingen. Deze sectoren hebben minder haast dan de MSZ. Overzicht stand van zaken: GGZ: a.s. maandag overleg;
huisartsen: nog geen gesprek gepland; wijk: gaat gesprek komen met Actiz, nog geen datum; mondzorg: overleg
volgende week; vervoer: verzoek om gesprek is binnengekomen, gaat ZN bekijken. Het is overigens niet vanzelfsprekend dat de

nieuwe regelingen voor 2021 precies hetzelfde zijn als die van 2020. Zorgaanbieders hebben de tijd gehad om zijn aan te passen

en zouden nu beter voorbereid moet zijn. Bovendien wordt gekeken naar de specifieke omstandigheden van de 2% golf.
Afgesproken wordt om contact te houden over de ontwikkelingen. Half november komt ZN met een update van de stand van

zaken.

Voor de wijkverpleging komt er dus nog een gesprek en ZN geeft ons een update half november.

Mijn advies zou zijn, wacht dat toch even af.

En gezien de eerdere reactie var fro ik ook even wachten met Sociaal Domein.

van:INEEXEBERETo ninvws.ol>
Verzonden: donderdag 5 november 2020 11:26

ans JEN minvws.n >;INCE)HEXEN@ invws. >; INEKECEE
@minvws.nl>

cc: )EEEe minvws.ni>
Onderwerp: RE: stuurgroep corona

Hi,

Dank je wel. In overleg en om de aansluiting te houden bij de mogelijkheden in ZIN is besloten dat we hier ook iets voor moeten

regelen mbt Sociaal domein.

Tav Zvw zitten we in de spagaat. Bij ZIN wordt gewacht op actie vanuit zorgverzekeraars, als we dit ook doen voor pgb gaat dit

wel problemen opleveren (veel combinaties WMO/Zvw). Het gaat hier vooral om wijkverpleging. Morgen in BO met ZN/VWS en

NZA moeten we het hier over hebben. Wat is jullie mening daarover?

0 os IEKECENN

Dminvws.nl

0 os[EKECNN

Verzonden: donderdag 5 november 2020 09:59
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Aan: . 1. A. BE

@ minvws.ni>; [EXEvws.nl>;
5.1.2e

i

Onderwerp: RE: stuurgroep corona

Bijgaand een paar vragen en aanvullingen op het Wiz stuk (met dank aanBES Hoofdlijn lijkt me akkoord. Aansluiting met

ZIN en geen gedoe over rechtmatigheid omdat dit in het proces wordt ondervangen.

Wat betreft sociale domein, dacht dat we in het overleg metEREY de afsprazk was dat we in dit domein niks gingen regelen?
Maar als ik de nota zie, ligt er nu toch een ander voorstel.

Klopt het dat het stuk over de Zvw ontbreekt? Of is de conclusie dat we daar niets voor gaan doen? Wat ik me overigens goed
kan voorstellen.

dubbel
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